
Zápis z jednání komise rady města 
Komise pro rozvoj kultury a spolkového života  

č. 02/11 
Den konání 30. března 2011 
Místo konání Malá zasedací místnost MěÚ 
Čas  Od 16:00 Do 19:30  

     
Mgr. Roman Košek  přítomen 
Renata Kmošková přítomna 
Mgr. Karel Štarman   přítomen 
BcA. Leoš Krejčí  přítomen 
Radka Daňková  nepřítomna 
Vilma Petrova  přítomna 
Jitka Hurtová  přítomna 
Dana Kmošková omluvena  
Ing. Michaela Severová přítomna 

Přítomnost členů komise 

Jaromír Metyš  přítomen 
Host: Vojtěch Stříteský, druhý místostarosta  
Prezenční listina přítomných osob tvoří přílohu tohoto zápisu.  
 
 
Program jednání: 

1. Sloučení PO Smetanův dům, PO Městská galerie a organizační složky Kino 
Sokol do jedné příspěvkové organizace.  

2. Nové žádosti o dotaci z OKČ  
3. Přístup do Intranet.lit.  
4. Diskuse nad projektem „deštník“ 

 
Průběh jednání a přijatá usnesení: 
 
Ad 1. 
Místostarosta Vojtěch Stříteský podrobně vysvětlil důvody, které vedou Město Litomyšl 
k myšlenkám sloučit tyto organizace. Členy komise pro rozvoj kultury a spolkového 
života ujistil o tom, že Město Litomyšl rozhodně nechce investovat méně prostředků do 
kultury.  
Po rozsáhlé diskusi byla přijata tato usnesení: 
 
KK/8/11 
Komise pro rozvoj kultury a spolkového života souhlasí s přičleněním organizační složky 
Kino Sokol k příspěvkové organizaci Smetanův dům.  
(Pro 7, proti 0, zdržel se 1) 
 
KK/9/11 
Komise pro rozvoj kultury a spolkového života nedoporučuje RaM sloučení příspěvkových 
organizací Smetanův dům, Městská galerie Litomyšl a organizační složky Kino Sokol.  
(Pro 5, proti 1, zdržel se 2)  
 
Předseda komise Mgr. Roman Košek půjde osobně na zasedání RaM vysvětlit důvody, 
které vedly komisi pro rozvoj kultury a spolkového života k těmto závěrům.  
 
Ad 2.  
Komise se zabývala dalšími osmi žádostmi o poskytnutí dotace z OKČ. Po úpravách, které 
provedla RaM (a před projednáním v ZaM), má komise k rozdělení ještě 139 tisíc Kč 
(vyčerpáno již 581 tisíc Kč). V rezervě rady v OKČ zbývá ještě 74 tisíc Kč (vyčerpáno 51 
tisíc Kč).   
 



KK/10/11 
Komise pro rozvoj kultury a cestovního ruchu doporučuje RaM ke schválení poskytnutí 
dotací dle tabulky v příloze č. 1.   
(Pro 8, proti 0, zdržel se 0) 
 
KK/11/11 
Tabulka s požadavky na dotace bude zasílána členům komise nově vždy minimálně 
s dvoudenním předstihem. 
(Pro 8, proti 0, zdržel se 0) 
 
Ad 3.  
S ohledem na prolínání práce komise CR a kulturní komise byl diskutován nápad 
uspořádat společné jednání těchto komisí. Zároveň byla podána informace o tzv. 
diskusním fóru cestovního ruchu.  
 
KK/12/11 
Členové komise pro rozvoj kultury a spolkového života žádají Radu města Litomyšl o 
přístup do Intrnet.lit.   
(Pro 8, proti 0, zdržel se 0) 
 
Ad 4. 
Členové kulturní komise diskutovali projekt deštníku a shodli se na tom, že nelze nejdříve 
naplánovat konkrétní akce či bloky a poté až hledat organizátory. Je třeba využít akce 
které zde jsou, případně je doplnit dalšími (ne však ve stylu: „mohlo by se“, ale 
„zajistím“ či „zorganizuji“, případně „postarám se“). 
Jiným modelem může být oslava 750ti let – máme nějaké konkrétní téma, určitý objem 
finančních prostředků a můžeme oslovit organizátory akcí a spolky s výzvou, ať něco 
vymyslí a zorganizují – bez financí toto však nelze.     
 
KK/13/11 
Členové kulturní komise si dávají za domácí úkol vymyslet téma či témata na rok 2012.  
         
 
 
  
  
 
 
 
 
Mgr. Roman Košek, 
předseda komise pro rozvoj kultury a spolkového života   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Ing. Michaela Severová  
  


